

平等機會委員會論壇 2014

Equal Opportunities Commission Forum 2014

平等機會委員會(平機會)將於 2014 年 11 月 13 日舉辦平機會論壇 2014, 目的是加強與持份者及公眾人士的溝通, 讓公眾人士更為了解平機會的工作, 特別是三項優先工作領域的最新情況, 包括少數族裔學生以中文為第二語文的學習、有特殊教育需要學生的融合教育及消除僱傭範疇年齡歧視的工作。歡迎參加者於論壇中表達對平機會工作的意見。

With a view to fostering better communication with our stakeholders and the public, enabling them to better understand our work and in particular, the current status on EOC's three major work priorities including Learning Chinese as a Second Language by the Ethnic Minority Students, Integrated Education for Students with Special Education Needs (SEN), and Age Discrimination in Employment, the EOC will organize the EOC Forum 2014 on 13 November 2014. Participants of the Forum will be invited to share their views on the EOC's work at the Forum.

日期 Date:	2014 年 11 月 13 日 (星期四)	13 November 2014 (Thursday)
時間 Time:	下午 2:30 至 5:30	2:30 – 5:30 pm
地點 Venue:	香港浸會大學 (石門校園) 1 樓禮堂 (石門港鐵站 D 出口)	Hong Kong Baptist University (Shek Mun Campus) 1/F, Auditorium (Shek Mun MTR Station, Exit D)
地址 Address:	新界沙田石門安睦街 8 號	8 On Muk Street, Shek Mun, Shatin, NT

*論壇將會以廣東話進行, 大會並安排英語即時傳譯及廣東話手語翻譯 The forum will be conducted in Cantonese, with simultaneous interpretation in English and sign language interpretation in Cantonese.

報名表格 Enrollment Form

截止報名日期 Deadline for registration: 29 October 2014

傳真號碼 Fax Number : 2511-8142

電郵 Email : forum@eoc.org.hk

本人及/或機構代表報名參加平機會論壇

I and/or organization representatives would like to participate in the EOC Forum.

姓名* Name*	機構名稱* Organization*	電話* Tel*	傳真 Fax	電郵* Email address*
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				
6.				

***必須填寫 Mandatory Items**

請註明參與論壇所需的特別安排 Please indicate the special arrangement required and we will accommodate as far as practicable:

- 手語翻譯 Sign Language 點字體印刷 Braille Print 大字體印刷 Larger Print
 無障礙交通服務 Accessible Transport Arrangement 其他 Others : _____
請註明 Please specify: _____ 請註明 Please specify : _____

填妥的報名表格可以傳真 (2511-8142) 或電郵 (forum@eoc.org.hk) 交回平機會。平機會將會以電話或電郵確認及通知參加者有關詳情。名額有限, 先到先得!

Completed enrollment form can be returned by fax (2511-8142) or email (forum@eoc.org.hk). Enrollment will be confirmed by telephone or email. **Places are limited and on a first-come, first-served basis.**

查詢 Enquiries: 2106-2253 or 2106-2119